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Verksamhetsberfittelse f,6r Fiireningen Nordviks nrygga .\\
perioden lt6 20lg - 3115 2020 L-Y

Styrelsen har bestitt av
Ordft rande Inge Lojander
Kassdr Bj6m Biimstedt
Ledamot Ove Lundell
Sekreterare Hans Uppstrdm

Fdreningen har 32 medlemmar

Oversikt
Efter den normala sommaren 2019 var viidrets makter under h6,st, vinter och v6r i stort sett med oss
och bryggan. Perioder med hd,gt vattenstand och hard blist har dock slitit pi brygga fiindjningar
och b&tar. Arbetet med upptagning av de gamla y-bommama utftirdes av entreprendr.

Miiten Styrelsen har traffats i kortare m6ten, genom mail och
telefonsamtal.

Arbetsdagar
Hdstarbetsdagen, med som vanligt skdnt viider, lockade 15 mbetssugna. Sedvanlig upptagning av
badflotte och badstege giordes. Samt skrubbning av &icket pi fasta bryggan. Vidare rddes sly och
klipptes griis si det stod hiirliga till. Barbro bj6d in till fika med Bullens korv med tillbehiir samt
kaffe med dopp. Tack vare familjen Lojander kom flotten pi plats pi fiirsommaren.
Virarbetsdagen 2020 stiilldes in pA grund av coronaviruset.

Investeringar och arbeten
Det utsatta llget ftir viider och vind har slitit h6rt pi de gamla y-bommama. Styrelsen besldt efter
ingiende diskussion att kdpa in 20 nya y-bommar. Detta eftersom slitaget pi vissa iir avseviirt och
att underhillskostnaden efter dryga 12 ar viixer. Ove ftirhandlade fram ett bra pris pA nya bommar.
F6r att delfinansiera detta kommer alla platsinnehavare pi flytbryggan att under tre &rs tid debiteras
extra. Tack vare Bj6m lyckades vi snabbt salja de gamla bommama. Innan dessa hiimtades flyttade
styrelsen tiver fiistdglor och annat till de nya bommama. Montering av de nya bommama utftirdes
som vanligt av inhyrd entreprendr.
Det bdrjar bli h6g tid att byta ut flera stolpar av riils pi den fasta bryggan. Ove har ftirgives stikt
kontakt med liimpliga entreprendrer. Tyviirr ?ir iinnu inget klart.
Ekonomi
Eftersom vi investerat i nya y-bommar sA har det tdrt pi {iireningens kapital. Dock iir likviditeten
fortsatt god och om detta kan ni liista om i den ekonomiska redovisningen. Kass6ren vill ockst
tacka ftir att Arets avgifter betalats i tid utan piminnelser.

Bryggfest
I underbart sommarviider var det bryggfest den 20 juli under stor uppslutning. Sten-Ake Lyngstam
underhdll och ledde allsingen under mycket skril och skratt. Festen p6gick till langt efter midnatt.

6vrigt
Styrelsen vill ocksa tacka ftir allt annat arbete som giorts av medlemmama.

Styrelsen ftir F<ireningen Nordviks Brygga
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